
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokoll Fritidsförbundet styrelse 17 december 2024 

 

Närvarande: Håkan Wennerström, Lena Lemon, Fredrik Öjefelt, Jonas Bengtsson, Daniela Wallin, 

Helena Stropp, Johanna Anemyr Jansson, Åsa Överlind, Per-Arne Utbult, Anna Wallström, Ulrika 

Jonell och Henric Storswedh.  

 

§1 Mötets Öppnade 

Håkan Wennerström hälsade alla välkomna till styrelsemötet. 

§ 2 Val av justerare 

Johanna Anemyr Jansson valdes att justera protokollet. 

§ 3 Godkännande av dagordning 

Med tillägg av en övrig fråga godkändes dagordningen.  

 

§ 4 Föregående protokoll från mötet den 7 september 

Protokollet godkändes att läggas till handlingarna. 

§ 5 Åtgärdslista 

Utgår detta möte på grund av tidsbrist. 

 

§ 6 Ekonomi  

Presentation av budget, prognos och utfall 

Fredrik presenterade budget, prognos och utfall för 2025. Vi kommer ha ca 130 000 kr kvar på kontot 

vid årsskiftet. 

 

§ 7 Förslag till fördelning  

Håkan och Lena presenterade beräkningen av fördelning av medel enligt den nya modellen. Efter 

hänsyn taget till bankmedel blev resultatet att förbundet kan behålla mer än 150 000kr (som 

motsvarar våra fasta kostnader), vilket är bra så att vi har en liten buffert som stöd. 

Styrelsen beslutade att den fördelningen som presenterades ska gälla inför 2025. 

Beslutet skickas ut till föreningarna ihop med Aktuellt från fritidsförbundet efter dagens möte. 

Faktura kommer skickas till Trafikverket direkt efter nyår och vår förhoppning är att vi får pengar i 

mitten av januari för att därefter kunna betala ut till föreningarna. 

Vi kommer be föreningar om uppdaterade verksamhetsplaner för 2025, och vi beslöt att begära in 

dessa senast den 28 februari. Viktigt att vi skickar med ett motiv om varför. 

 

 



 

 

 

 

§ 8 Uppföljning av Fritidsförbundet och Vägstugan (Håkan) 

Beslutet från arbetsgivaren om medel inför 2025 innehåller villkor som innebär att arbetsgivaren 

behöver få återrapportering från oss vad medlen används till. Vi behöver därför, i samband med det 

årliga äskandet, bifoga en sammanfattning av det kommande årets planerade fritidsverksamhet. 

Vi behöver även i samband med årsredovisning rapportera en sammanfattning av Förbundets och 

föreningarnas verksamhet samt en sammanfattning av årets verksamhet inom Vägstugan. 

§ 9 Rapport TRVFF 2030 (Daniela, Lena) 

Lena och Daniela presenterade förslag på beslut till styrelsen, baserat på rapporten som 

sammanfattar höstens arbete med TRVFF 2030. 

Länk till rapporten  

Styrelsen beslöt att förslagen att skicka den nya grafiska illustrationen och benämningen Trafikverket 

Fritid på remiss till föreningarna. 

Övriga beslutspunkter diskuterar styrelsen vidare i början av 2025. 

§ 10 Information från Vägstugan (Daniela, Åsa) (Flyttas till nästa möte) 

§ 11 Försäkring  

Styrelsen beslöt att säga upp den idrottsförsäkring som vi tidigare haft hos Folksam (via Korpen). Det 

är en dyr försäkring (knappt 100 000 kr per år) med väldigt få nyttjanden under många år. Med den 

besparingen kommer vi frigöra ytterligare medel till fritidsverksamheten. Den som framöver deltar 

på en aktivitet deltar på sin privata tid och ansvarar för att ha egen försäkring. Information om detta 

skickas till föreningarna i utskicket ”Aktuellt från fritidsförbundet december”. 

§ 12 Övriga frågor  

Lena och ordförande har fått en inbjudan från Korpen att delta på Idrottsgalan 2025. Arbetsgivaren 

har beslutat att deltagande på det evenemanget är ok. Lena och Daniela representerar förbundet. 

§ 13 Nästa möte/avslutning 

Nästa möte är den 5 februari kl. 10-12 

 

 

 

 

Ordf.                                                                           Protokoll 

Håkan Vennerström                                                Lena Lemon 

 

Justerat av 

Johanna Anemyr Jansson 

https://arbetsrum.sp.trafikverket.se/sites/20240429173237/home/moten/2024/Styrelsem%C3%B6te%2017%20december/RAPPORT%20TRVFF%202030.pdf

